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(Filmy i nagrania powstały we współpracy z p. Tadeuszem Dziewulakiem)

  

Przed otwarciem sesji głos zabrał burmistrz Jan Ługowski, który poinformował o przyczynie
nieobecności Przewodniczącej. Zaprezentował również  możliwość korzystania na sesjach z
mikrofonu, jednakże radni orzekli, iż jest to zbędne  między innym z powodu pogłosu
mikrofonowego.

    
    1. Wiceprzewodnicząca rady p. Kazimiera Pogorzelska  otworzyła sesję. Powitała
burmistrza, radnych i gości.   
    2. Wnioski do porządku obrad.   
    1. Przyjęcie protokołów z obrad IV i V sesji.  

  

  

Porządek obrad został rozszerzony na wniosek  burmistrza o 4 nowe uchwały. W dyskusji głos
zabierali m.in. p. Barbara Hawryluk, p. Andrzej Zacharczuk. Radni jednomyślnie przyjęli
porządek ze zmianami proponowanymi przez burmistrza. ( 14 głosów)

  

Protokoły  z poprzednich sesji zostały przyjęte jednomyślnie

  

{mp3}6sesja2015_porzadek{/mp3}

  

  

  

    
    1. Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami.   
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Burmistrz  poinformował o wyborach sołtysów. Nie wybrano sołtysa tylko w Ptaszkach z powodu
wielokrotnego remisu. Jest nadzieja, że do 15 marca sołtys jednak zostanie wybrany.

  

Z zebrań wiejskich wynikają potrzeby:

  

- drogi gminne i powiatowe; będzie to podstawowy cel samorządu na bieżącą kadencję; będą
pisane wnioski by pozyskać fundusze europejskie;

  

-  świetlice wiejskie, sprawa świetlicy w Głuchowie;

  

- dokończenie wodociągowania;

  

- budowa sieci kanalizacyjnej;

  

- sprawa budowy sieci gazowej;

  

Po szkoleniu RIO burmistrza zachęcał do konsultacji  wskaźników budżetu gminy na 2015 roku.
Gmina ma dobrego patrona wspierającego w pozyskiwaniu  środków na remonty Domu Kultury.

  

Inwestycja w gimnazjum będzie realizowana przy wsparciu WFOŚiGW.

  

Na czas  choroby dyrektora GZEAS-u został zatrudniony p. Marek Drzewiecki.

  

Burmistrz przeanalizował wszystkie umowy najmu majątku gminnego. Celem było urealnienie
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tych umów do obowiązujących przepisów prawnych. Były bowiem umowy zawarte 15 lat temu
bez rewaloryzacji. Zostały przeprowadzone umowy z wszystkimi najemcami. W umowach nie
było zapisu o rewaloryzacji z tytułu inflacji. 

  

Spotkania w OSP. O zasadach dofinansowywania jednostek OSP. Jednostki mogą składać
wnioski a żądania są tylko w stronę budżetu gminy. Nie będzie nieuzasadnionych wydatków.

  

{mp3}6sesja2015_sprawozdanie{/mp3}

  

  

    
    1. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych.  

  

Radny Andrzej  Zacharczuk – zapytanie o zniszczeniach drogi powiatowej Mordy-Olędy.
Odpowiadając burmistrz zaznaczył, że gmina nie ma prawa zakazać komukolwiek wjazdu na
drogę powiatową. Zniszczenia burmistrz sygnalizuje starostwu.

  

Wodociąg w Czepielinie – kto dofinansuje? Dyskusja.

  

Domowe oczyszczalnie – 

  

Radny A. Zacharczuk – dzięki zaangażowaniu strażaków z Czołomyj pozyskano samochód
strażacki.

  

Burmistrz -  Starania te jednak podejmował już  burmistrz Wąsowski. Samochód zawdzięczamy
p. Janinie Orzełowskiej. 
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Radny A. Zacharczuk stwierdził, że to on pojechał do wójta Platerowa , przeprowadził męską
rozmowę i ten samochód załatwił.

  

Głos z sali – wobec tego pan Zacharczuk będzie wszędzie jeździł i wszystko załatwi.

  

{mp3}6sesja2015_zapytania{/mp3}

    
    1. Podjęcie uchwał w sprawach:  
    1. zmian w budżecie Miasta i Gminy Mordy na 2015 rok,  

  

  

Uchwała podjęta jednomyślnie.

  

{mp3}6sesja2015_uchwala1{/mp3}

    
    1. zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i
Gospodarki Wodnej w Warszawie,   

  

Radni postanowili zaciągnąć pożyczkę w wysokości 132 000 zł na termoizolację i wymianę
dachu w gimnazjum w Mordach.(możliwość umorzenia 40%) Uchwala podjęta jednomyślnie.

    
    1. zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego o nazwie Zakład Gospodarki
Komunalnej w Mordach, z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu
Miasta i Gminy Mordy .  

  

Pytania p. Barbary Hawryluk. Uchwała podjęta jednomyślnie.
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    1. wystąpienia Miasta i Gminy Mordy ze Stowarzyszenia „Kapitał – Praca – Rozwój”,  

  

Wystąpienie ze Stowarzyszenia jest konieczne m.in.  z powodu zaprzestania opłacania składek.
Uchwała podjęta jednomyślnie.

  

 {mp3}6sesja2015_uchwaly3i4i5{/mp3}

  

  

  
    1. przyjęcia Miejsko – Gminnego Programu Profilaktyki 

 i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok,  

  

radna Grażyna Drabarek – czy komisja wcześniej przeprowadzała kontrole podmiotów
otrzymujących zezwolenia. Wyjaśnienia p. Teresy Kozioł. Uchwała została podjęta
jednomyślnie. 

    
    1. przyjęcia Miejsko – Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2015 rok, 

  

Uchwała została podjęta jednomyślnie

    
    1. zmiany uchwały Nr V/14/2011 Rady Miejskiej w Mordach z dnia 21 marca 2011 r. w
sprawie inkasa oraz wynagradzania sołtysów za inkaso łącznego zobowiązania
pieniężnego, podatków: leśnego i od nieruchomości   

  

Uchwała podjęta jednomyślnie.
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{mp3}6sesja2015_uchwaly6i7i8{/mp3}

  

  

  

    
    1. uchwała w sprawie określenia planu dofinansowania form doskonalenia
zawodowego nauczycieli .  

  

Wyodrębniono na rok 2015 środki w budżecie gminy na doskonalenie nauczycieli w wysokości
35 660 zł ( niestety tabele szczegółowe nie zostały odczytane). Uchwała podjęta jednomyślnie.

    
    1. uchwała w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli prowadzonych
przez gminę Mordy .  

  

Uchwała podjęta jednomyślnie 

    
    1. uchwala w sprawie utworzenia punktu przedszkolnego w Zespole Szkół w
Radzikowie Wielkim   

  

Punkt przedszkolny będzie tworzony w budynku szkoły w Krzymoszach od 1 września 2015
roku. Uchwała podjęta jednomyślnie

  

{mp3}6sesja2015_uchwaly9i10i11{/mp3}
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    1. uchwała  w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora i zastępcy
dyrektora Zespołu Szkół w Radzikowie Wielkim .  

  

Skargę złożyli państwo Barbara i Andrzej Kozak. Skarga została uznana za zasadną
większością głosów ( 9 za; 5 – wstrzymujących)

  

{mp3}6sesja2015_skarga{/mp3}

  

  

  

  

  

  Sprawy różne.
  

- pismo od prezesa OSP w Wielgorzu p. Mariana Lipińskiego (ok. 7min30 sek);

  

- prośba p. Zbigniewa Kałasa o zapomogi, opiekę nad psami, wyjaśnienie ile nowych etatów w
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gminie, dlaczego burmistrza dojeżdża do pracy samochodem służbowym, zaczyna później
prace niż inni pracownicy.(jest to już kolejne pismo tego mieszkańca gminy, w poprzedniej
kadencji również były pisane skargi );

  

- wyjaśnienia burmistrza ( m.in. Burmistrz nie dojeżdża do pracy samochodem służbowym ale
własnym);

  

- prośba burmistrza o ponowne rozpatrzenie wysokości podatku drogowego dla
przedsiębiorców-przewoźników. Obniżenie podatku powodowałoby większe wpływ do budżetu;

  

- Do gminy wpłynęło pismo starosty o prowadzeniu inwestycji na terenie gminy. Burmistrz jest
zwolennikiem współpracy z powiatem i wyasygnowania środków wspomagających inwestycje
powiatowe na terenie gminy; nie można odmawiać współpracy z powiatem;

  

- sprawy związane z drogą Rogóziec-Ptaszki. Droga ma gwarancję do końca 2016 roku. Będą
podjęte decyzje w sprawie naprawy przez wykonawcę. Jeżeli nie była wykonana zgodnie  z
projektem to gmina będzie żądać wykonania zgodnie z projektem;

  

- złożone wnioski na dokończenie budowy drogi w Piórach; 

  

- szyby na przystanku zostały zamontowane, prowadzone są rozmowy w sprawie kamer
monitorujących centrum Mordów; kamery są prawdziwe a nie atrapy;

  

- będzie regulamin wywozu śmieci; sprawa odbioru popiołów; warto byłoby zastosować zniżki
dla gospodarstw rodzin wieloosobowych;

  

Radny Leszek Romanowski – o piśmie z Ptaszk z domu opieki chorych na chorobę Alzheimera;
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Radny Romanowski – o utworzeniu klubu radnych PiS; 

  

Radny Zacharczuk z Krzymosz – podziękowania dla radnych za koncert dobroczynny;

  

Burmistrz – zaproszenie na jarmark kazimierzowski;

  

Przewodnicząca Kazimiera Pogorzelska – wniosek o sprawozdania przewodniczących komisji
na każdej sesji;

  

{mp3}6sesja2015_rozne{/mp3}

  

  

  

  Wystąpienie mieszkańca gminy – p. Gustawa Dmowskiego z
Doliwa.
  

Pan Dmowski zachęcił wszystkich do udziału w spotkaniu w Siedlcach z księdzem Oko znanym
również z telewizji;

  

O spotkaniu w sprawie zapobiegania narkomanii w MGOK-u zorganizowanym dla rodziców.
Nikt z rodziców nie przeszedł.

  

O bolączkach w edukacji narzucanych przez ministerstwo; o nieodpowiednich podręcznikach
promujących wartości wegetariańskie, książki o magii o czarach.
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Pan Dmowski na zakończenie wręczył wszystkim radnym i gościom ulotkę „ NIE
SMIERCIONOŚNEJ PIGUŁCE „Dzień po
” 

  

{mp3}6sesja2015_dmowski{/mp3}

  

  

  

  Zakończenie sesji.
  

- wystąpienie radnej Drabarek o organizowanych w MGOK walentynkach;
 - pytanie o przystankach;
 - krótkie wystąpienie radnego powiatowego Marka Gorzały

  

{mp3}6sesja2015_zakonczenie{/mp3}
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